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entre nosaltres, com es fa en altres països, aquest 
cas de sacrifìci que comporta la nostra estimada 
professió.

Prenent peu d’una consulta feta pel nostre Pré
sident, el Conseil ha decidit de presentar la mociô 
que ja coneixeu perquè l’Assemblea deliberi i es 
manifesti clarament sobre la compatibilitat o in- 
compatibilitat que pugui haver-hi entre tenir un 
càrrec directiu del Sindicat i èsser membre del 
Cos facultatiu d’una entitat d’assistència mè
dica.

És una qüestiô aquesta que ha donat Hoc a opi
nions molt divergents i que en benefici del Sindi
cat és convenient que s’aclareixi.
. Al final d’aquest exercici, mercès a l’aj ut del 
bon company Dr. Josep Mestre i Puig, que tant 
ha treballat sempre en les qüestions d’organitza- 
ció professional en generai i molt especialment en 
el nostre Sindicat, el Conseil es posa) en relaciô 
amb el Dr. Calixte Milia, de Madrid, fundador 
del desaparegut Sindicat de Metges d’aquella ca
pital i avui propulser i organitzador del Comités 
Paritaris de Metges.
, Invitât pel Sindicat, el Dr. Milia donà aqui 
mateix on som, una conferència per explicar l’or- 
ganitzaciô, funcionament i résultats que hom en 
podia esperar d’aquests Comités. L ’objecte de la 
conferència fou per a que el Conseil s’illustrés per 
a jutjar de la çonvenièneia que el Sindicat instés 
la creaciô d’un Comité Paritari interlocal que 
interyingués en les qüestions que es plantegessin 
entre els metges, representats pel Sindicat» i les 
Mutualitats, Çompanyies; Empreses, Comissions

de veins, etc., que tenen facultatius al seu servei 
en una forma o altra.

Per bé que el Conseil no considerà oportú, des
prés de sospesar bé el pro i el contra, que el Sin
dicat instés la creació del Comité Paritari, h e m  

volgut assenyalar-vos la nostra intervendió en 
aquesta nova modalitat d’actuaçiô professional, 
que tal vegada un grup de C o m p a n y s  sense les 
multiples responsabilitats del Sindicat podria 
orientar en benefici del nostre estament.

* * *

No volem acabar aquesta Memoria sense de- 
manar-vos, una vegada més, que procureu de por
tar les vostres iniciatives al Conseil per a poder 
fer entre tots una tasca més profitosa i eficient. 
Ja compreneu com li és necessari, al Conseil, de 
sentir-se assistit en tot moment, tant amb la con- 
fiança dels Companys sindicáis com amb llurs ini
ciatives. I, vertaderament, que si tots pensem 
constantment en la manera de millorar el nostre 
Sindicat, arribarem a fer una obra que s’atansa- 
rà a la perfecció. Avui, davant la importancia 
assolida per la nostra organització, tenim el deure 
i la responsabilitat de fer-ho.

Amb la çpnfiança que tots i cadascú, sigui el 
que es vulgui el lloc que ocupem, treballarem sen
se treva pel Sindicat, sotmetem a la vostra consi- 
deració aquesta Memoria on són assenyalades les 
principals fites de la gestió del , Conseil ; gestió 
que voldríem que représentés,un pas endavant en 
el caini ascensional de prosperitat que segueix el 
Sindicat de iMetges de Catalunya.


